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Dagsorden 
Torsdag d. 22/4  2021 
 
kl. 17.00 – 19.00 

Deltagere: 
Helle Krakau Holm 
Maiken Svendsen 
Allan Børgesen 
Nanna Koefoed Nørregaard 
Lotte Marie Finne 
Tea (elevrådsformand) 
 
Afbud: 
Jonas Torp Gundersen 
Sofie Christiansen 
Britta Mortensen 

 
 
 
 

Punkt Beskrivelse Referat 

1. 
 

Nyt fra HKH og nyt fra JG Helle beretter, at der været slået stillinger 
op – hvor de i første omgang skulle bruge 4 
lærer, men grundet rigtig mange gode an-
søgninger og behov for yderligere medar-
bejderer er det endt med ansættelse af 6 
lærere.  
 
Der kom efterfølgende en henvendelse fra 
TV2 om de mange gode ansøgninger, hvor 
Helle har udtalt sig.  
 
Helle oplyser, at der er dialog med bibliote-
ket omkring tilgængelighed/adgang til bibli-
oteket, hvor det er aftalt at låse hoveddøren 
til biblioteket i en forsøgsordning pr. 1. au-
gust 2021.  
 
Helle har på mandag en aftale med bytinget 
omkring evt. klubtilbud til Hasle. I den for-
bindelse er der ytret en bekymring om be-
kymrende adfærd blandt de unge – denne 
fortælling kan dog ikke genkendes af sko-
lebestyrelsen, men skal undersøges nær-
mere.  
 
Helle har haft kontakt til Kompan, hvor de 
samlet har 70.000 kr. fra henholdsvis fond 
og BRK til brug for forbedringer i skolegår-
den. Der tænkes i en evt parkourløsning til 
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de ældre elever ved arenaen, hvilket elev-
rådet bliver inddraget i.  
Der vil komme yderligere malerier og læ-
ringsmiljø på gulvene.  
Der opsættes QR koder rundt omkring på 
skolen til brug i forskellige læringsforløb. 
Dette vil blive samstemt med skolens eksi-
sterende og nye malerier.  
Det skal undersøges om skolens QR koder 
også kan benyttes til eksempelvis natursty-
relsens QR koder.  
Helle har endvidere forhandlet sig etable-
ring af en karrusel til de mindre elever på 
den grønne ø. Etablering af karrusel kræver 
dog en byggetilladelse.  
 
Helle fortæller, at der kommer stillingsop-
slag i forhold yderligere medarbejder til 
SFO’en, grundet børnetallet i SFO’en.  
 
Helle beretter om skolestyrken, hvor der 
over 1 år vil blive uddannet 12 ressource-
personer blandt personalet, hvor både le-
delse, medarbejdere og elevråd inddrages. 
Forløbet vil have til formål at styrke team-
samarbejdet, mobbestrategi mv. Forløbet 
følger en konkret udarbejdet plan indehol-
dende evaluering og tager udgangspunkt i 
skolens eksisterende tiltag og processer – 
eksempelvis face it, fri for mobberi mv.  
Forløbet er med accept af skolechefen.  

2. 
 

Nyt fra elevrådet Tea fortæller, at der har været fokus på 
elevernes trivsel (særligt efter Corona), 
hvor der bl.a. er forslag om sommerfest.  
 
Der berettes om støj i undervisningen, hvil-
ket der fortsat arbejdes på at finde løsnin-
ger på.  Der arbejdes fortsat med Stemme-
skalaen, og således tænkes også Skole- 
styrken ind som et tiltag, dog først fra au-
gust. 

3.  Orientering om skoleplanen/ 
Jonas og Helle  

Helle oplyser, at der skal udarbejes en ny 
skoleplan som primært omhandler skole-
året 2021/2022 struktur, lærernes tilstede-
værelse.  
Derudover forældrekommunikation, opga-
veoversigten til lærerne, Fælles folkeskole 
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Bornholm, elevsamtaler. 
Endvidere forberedelsestid og de fysiske 
rammer til forberedelse i takt med flere 
medarbejdere. AMR inddrages heri.  
 
Skoleplanen vil også indeholdende tværgå-
ende læringsuger – eksempelvis en littera-
turuge.  
 
Ydermere indeholder den teamarbejde, 
vikardækning, diverse politikker mv.  

4. Orientering om skoleundersø-
gelsen/ Helle 

Helle beskriver, at den store tilgang af ele-
ver har haft betydning og indflydelse på 
undersøgelsens resultat, da det har krævet 
omstilling.  
Skolens særlige sociale tiltag (dansebånd) 
har yderligere været udfordret under Covid-
19. 
 
Overordnet set, er der fortsat høj tilfredshed 
med Svartingedal fra både forældre og ele-
ver.  

5.  Evt.og  
Underskrivelse af referat 
 

 

6.    

7.    

8. 
 

  
 

 
Vi sørger for snitter eller sandwich 
 


